
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole Dato: 21/8 2024 Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00  

Til stede: Line, Amalie og Jens + Stefan Nielsen 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er godkendt 

 

2. Status på LUP’en.  

Vi har afholdt møde den 25. juni, med deltagelse af trafik-, turist- og kultur-grupperne. Peter 

arbejder videre med trafikplanen, og fik kontakt til specifikke medarbejdere ved kommunen 

Stefans plan blev gennemgået, med obs på sikkerhed, ved evt. sø/vandløb i forhold til mindre børn. 

Der blev snakket om drift af området, om det skulle være egen bestyrelse, eller om det ville give 

mening at udvide legepladsen med dette område. 

Ungenetværket, blev det aftalt at forsøge at holde møde mellem sognerådet/Kirken og Nicki 

Bramsen, da de hver især har forsøgt at starte noget op, og at det måske kunne lykkedes, ved at 

forene kræfterne. 

 

3. Høst Marked, har vi folk? Og hvad vil vi bidrage med.  

Vi springer over i år  

 

4. Status banesti  

Stiplan følger ”næsten ”planen, forventes indviet fredag i uge 41 (skolernes motionsdag), dog uden 

lys og aktivitetspladser, som udendørs undervisningsrum, og madpakkehus, udsigtstårn, mm. Som 

kommer i løbet af det næste år. Da arbejde har været besværliggjort af det våde vejr. 

 

5. Status på Fællesskabshus 

Der er ansøgt om byggetilladelse i uge 33 ved kommunen, forventet sagsbehandling på denne er ca. 

3 mdr. der er dialog med skolen og kommune, i forhold til at få adgang til toilet. 

 

6. Tilflytter cafe. 

Der arbejdes videre med tilflyttercafe. Som et fyraftensarrangement, enten i eget regi, eller som den 

første familie-cafe i dette skoleår, på skolen. Dette undersøges med skolen.  

Stefan laver udkast til foreningsfolder, med afsæt i indbydelser fra nytårskuren. 

 

7. Homestay. 

Der er 6 familier, i området som har tilbudt at stille sovepladser til rådighed, til vores forsøgsprojekt, 

ved Klimatopmødet. Der er pt brug for en seng. Der arbejdes videre med at udvikle projektet. 

 

8. Kursus for lokaludvalgsmedlemmer 13/6 2024 på rådhuset 

Marianne, Jens og Per deltog. Et godt og konstruktivt møde, hvor vi fik udleveret en ”manual ” over 

kommunen, og hvad vores opgaver kunne være. Den videresendes til resten af lokaludvalget 

 

 

 



9. Evt. 

Der søges 2 personer til dialog gruppe vedr. solcellepark Ægypten, der laves opslag, på Båring nyt 

og Båring, Asperup, Kærby og omegn 

 

Næste møde 8. oktober 2024 

 

 

 

 


